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Bestyrelse 2022-2023 
 

Mødedato: Mandag den 17.4.  kl. 17.00-19.30 (incl. let servering) 
 Formøde ikke nødvendigt 
 

Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Sabina Folden  

Marit Lund Agerbæk 

Pia Leding Vendelbjerg Afbud 

Louise Esko Refshøj 

Poul Sølvstein 

Helle Bach ( suppleant)  

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 

Sharelle Vandborg  Afbud 

Claus Gajhede 

Birgitte Pedersen (controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  

Jenny Rohd-Thomsen 

Anne Krogh Rye 

Peter Würtz 

Kennet Andersen 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2. Meddelelser fra 
ledelsen 

• Camilla 
• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 CKP 

Der tages i øjeblikket kontakt til afgivne børnehaver 

omkring kommende 0. klasser 
Ny pædagog forventes ansat 19.4. Samtidig gøres en 

årsvikar fastansat. Vi har en langtidssygemelding. 

Den nye struktur er en succes, hvor vi ser flere 

muligheder for at mixe DANA og INTA børn 

JRT 

Årets eksamener er godt i gang. Som noget nyt er der 

eksamen i madkundskab, men også det tegner godt. 

Der er fart på elevoptaget. Stage 1 er fyldt. mens der 

løbende opstår pladser på andre trin. Størst udfordring er 

der i S10 og S11, hvor vi lige som i den danske afdeling 
presses af efterskoler og ungdomsuddannelser. 

Glæde over ny spansklærer. 

Barselsvikariat afsluttet 

Der har været afholdt et konstruktivt ekstra 

forældremøde omkring dårligt sprog i en af de ældste 

stages. 

Der er god gang i det nye affaldssorteringsprogram. 

Inden længe er Grønt Råd klar med en dugfrisk 

”Udeskole-politik” 
AK 

Elevoptaget kører stadig fint. 0. og 7. årgang er på plads, 

men delingerne udmeldes først til juni. Vi kører 

kampagner på de sociale medier og indskriver løbende 

elever. Dog ingen forventning om fyldte 4. klasser primo 

august. 

Fagfordelingen er også godt i gang men kan først 

færdiggøres, når barselsvikaren er fundet. 

Stor succes med emneuge, skolefest, fastelavn, 
trivselsdag 

Vi har haft sidste besøg af skolens tilsynsførende, der 

igen var fuld af lovord for skolens pædagogiske virke. 
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PW 

Heldagsmøde for KTC gennemført med stor succes. 

Løst ansat lærer fastansat. 

Ny lærer ansat. 

Et barselsvikariat er slået op. 

Forslag til ny tilsynsførende er fundet. 
Udfordring: Hvad gør vi med Bededag fra og med 2024? 

Vi venter på udspil fra folkeskolerne. 

Børne/unge udvalget ”udfordrer” Skipperen omkring 

etablering af international børnehave. Vi er klar, når/hvis 

betingelserne er i orden. 

3. Meddelelser fra 
formand, 

næstform. samt 
div. udvalg 

  

4. Økonomi Godkendelse af 

revideret 

årsregnskab 

Årets resultat er mere end godkendt. 

Regnskabet rundsendes til elektronisk underskrift 

(Bemærk deadline) 

5. Euroclass/10.kl Status for 2023-

2024 

Justeringer af 

konceptet fra 2024 

og frem? 

75 elever har betalt depositum. Vi lukker ved 3 klasser. 

I det nye koncept fra sommeren 2024 arbejdes der med 

en idrætsklasse og evt. linjer 

Evt. samarbejde med Lykkeliga, IH Aalborg m.fl. 

Den endelige plan skal ligge klar inden sommerferien og 
præsenteres på infomødet medio september (bemærk 

tidligere end vanligt) 

6. Optagelsesprocedu

rer 0. og 10. 
årgang 

Status på de 

justeringer der blev 

foreslået og 

vedtaget på 

bestyrelsesseminar

et september 2022 

AK fremlagde første udgave af ny optagelsesprocedure 

med de fordele og forhindringer, vi har set indtil nu. 

Der arbejdes videre. 

7. Generalforsamling Kort opsummering 
på dagsorden, 

rollefordeling og 

indhold af 

årsberetning 

Dagsorden følger vedtægterne 
Louise overtager dirigentrollen 

Ledelse/kontor sørger for mad 

8. 4. maj 
arrangement 

Deltagelse fra 

bestyrelsen? 

Sabina, Louise og Claus deltager 

9. evt.  Der overvejes et skift til nyt skolefoto firma 

   

   

   
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


